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Abstract (en)
The device (1) has a set of tappets (2) aligned parallel to each other, and arranged parallel in two directions. The tappets support itself with its rear
ends at an elastic pressure pad (8) and define a three-dimensional deformable work-piece contact surface (20) with its front ends. The deformable
work-piece contact surface is fixable by lateral friction fit of the tappets. The pressure pad is sectioned at its front side that is turned towards and
parallel to the tappets in its grid. A supporting region (9) is cut from a massive block that is made of an elastic material.

Abstract (de)
Bei einer Positioniervorrichtung (1) für Werkstücke, die eine Vielzahl von in zwei Richtungen nebeneinander angeordneten, parallel zueinander
ausgerichteten Stößeln (2) aufweist, welche sich mit ihren hinteren Enden an einem elastischen Druckkissen (8) abstützen und welche mit ihren
vorderen Enden eine dreidimensional verformbare Werkstückanlagefläche (20) definieren, wobei die verformte Werkstückanlagefläche (20) durch
seitlichen Reibschluss der Stößel (2) fixierbar ist, ist das Druckkissen (8) an seiner den Stößeln (2) zugekehrten Vorderseite parallel zu den Stößeln
(2) im Raster der Stößel (2) unterteilt.
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